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Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 15/2019 

XV Sesja w dniu 29 października 2019  

Obrady rozpoczęto 29 października 2019 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 15:25 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława 

2. Janusz Dębczyński 

3. Mariola Gawłowska 

4. Andrzej Gołębieski 

5. Krzysztof Grządziel 

6. Joanna Hofman-Kupisz 

7. Jarosław Hupało 

8. Dariusz Jaworski nieobecny 

9. Agnieszka Jura - Walczak 

10. Piotr Kowal 

11. Krzysztof Kowalski 

12. Stanisław Krzemieniewski 

13. Zbigniew Lewandowski 

14. Krystian Łuczak 

15. Józef Mazierski 

16. Wanda Muszalik 

17. Arkadiusz Piasecki nieobecny 

18. Elżbieta Rutkowska 

19. Ewa Szczepańska 

20. Małgorzata Szymańska 

21. Daniel Tobjasz 

22. Stanisław Wawrzonkoski 

23. Katarzyna Zarębska 

24. Janusz Ziółkowski 

25. Piotr Zwoliński 

Ad. 1 

Sprawy organizacyjne. 
 

otwarcie sesji 
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Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski otworzył obrady XV 

sesji Rady Miasta Włocławek, witając Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, 

Zastępców Prezydenta Miasta w osobach Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani 

Domiceli Kopaczewskiej oraz Pani dr Barbary Moraczewskiej, Skarbnika Miasta 

Panią Honoratę Baranowska, Sekretarza Miasta Panią Wiesławę Konopczyńską a 

także zebranych na sali urzędników, przedstawicieli mediów, mieszkańców miasta 

oraz radnych uczestniczących w obradach.  

 

stwierdzenie quorum 

 

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z listą obecności 22 

radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 29 października br. są prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad XV sesji Rady Miasta stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

przyjęcie protokołu z obrad XIV sesji 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad XIV sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 24 

września 2019 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. 

Nie zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

 

zmiany do porządku obrad XV sesji 

W dyskusji nad ww. punktem porządku obrad wzięli udział: 

•  radny Piotr Kowal 

•  radny Józef Mazierski 

•  radny Janusz Dębczyński 

•  radny Krzysztof Grządziel 

•  radna Ewa Szczepańska 

•  radny Janusz Dębczyński 

 

Wniosek o rozszerzenie porządku obrad zgłosił również Przewodniczący Rady 

Miasta informując, iż uwzględniając wniosek Prezydenta Miasta proponuje 

rozszerzenie porządku w punkcie 15 o uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przyznanych Gminie Miasto Włocławek na realizację w 2019 roku zadań na rzecz 

osób niepełnosprawnych. Przedmiotowa uchwała uzyskała opinię komisji stałej, 

zatem został pełniony wymóg § 55 Statutu Miasta. 
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Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dalszej dyskusji nad tym punktem porządku 

obrad przystąpiono do procedury głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

stanowiska Rady Miasta Włocławek w sprawie konieczności zrekompensowania 

samorządowi utraty części dochodów wynikającej ze zmiany przepisów podatkowych 

zgłoszony przez radnego Piotra Kowala.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

PRZECIW (6) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Gołębieski, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Głosowano wniosek w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad XV sesji o uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przyznanych Gminie Miasto Włocławek na realizację w 2019 roku zadań na rzecz 

osób niepełnosprawnych, zgodnie z wnioskiem Prezydenta Miasta.  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 
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Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Gołębieski, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu głosowań, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

procedowanie nad stanowiskiem Rady Miasta zgłoszonym przez radnego Piotra 

Kowala odbędzie się w punkcie 5 porządku obrad, natomiast w punkcie 16 porządku 

obrad będzie procedowana uchwała o wniesienie której wnioskował Prezydent 

Miasta. 

Innych zmian do projektu porządku obrad nie wniesiono. 

 

Ad. 2 

Informacja Prezydenta Miasta z działalności miasta w okresie międzysesyjnym. 
 

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta informację z 

działalności miasta w okresie międzysesyjnym, która obejmuje okres od dnia 24 

września br. do dnia 29 października br. i przedstawia się następująco:  

 

W omawianym okresie zawartych zostało 8 umów dotyczących udzielenia 

zamówienia publicznego. Między innymi 1 października zawarto umowę z firmą 

Rajmund Zalewski TORAKOL z siedzibą w Koszczałach na budowę infrastruktury 

sportowo – rekreacyjnej na terenie Szkoły Podstawowej nr 20. Wartość umowy to 

ponad 266 tysięcy złotych brutto. Wykonawca ma 60 dni od dnia zawarcia umowy na 

ukończenie prac. 9 października z Przedsiębiorstwem Produkcyjno – Usługowo – 

Handlowym LUX-DOM sp. z o.o. z siedzibą we Włocławku zawarto umowę na 

zagospodarowanie terenu wokół Miejskiej Biblioteki Publicznej i Informacji 

Turystycznej. Wartość umowy to prawie 185 tysięcy złotych brutto, zadanie powinno 

być ukończone w listopadzie. 25 października złożony został wniosek o 

dofinansowanie projektu pn. „Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej 

na terenie miasta Włocławek etap VI”. Projekt jest planowany do realizacji przy 

współfinansowaniu w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014 – 2020. Inwestycja będzie jednym z szeregu 

realizowanych przedsięwzięć mających na celu poprawę efektywności energetycznej 

najbardziej zaniedbanych infrastrukturalnie obiektów miejskich i instytucji 

publicznych. Przedmiotem projektu będzie głęboka i kompleksowa 

termomodernizacja 4 budynków: Szkoły Podstawowej nr 5 z Oddziałami 
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Integracyjnymi (budynek A), Przedszkola Publicznego nr 16, Przedszkola 

Publicznego nr 13 oraz Przedszkola Publicznego nr 26. Całkowity koszt projektu 

wynosi ponad 6 milionów złotych. Planowane dofinansowanie opiewa na kwotę 

ponad 3.5 milionów złotych. Od 1 do 14 października trwało głosowanie w konkursie 

na „Markowy Lokal Śródmieścia”. To jedno z zadań wpisanych do Gminnego 

Programu Rewitalizacji. Konkurs ma na celu podniesienie poziomu gospodarczego 

obszaru rewitalizacji oraz wsparcie przedsiębiorców i promocję ich działalności 

gospodarczej poprzez wybór najlepszej jakościowo usługi lub produktu. Na 20 

podmiotów biorących udział w głosowaniu oddano łącznie 950 głosów. Podmiot, 

który uzyskał największą liczbę głosów mieszkańców otrzyma certyfikat Markowego 

Lokalu Śródmieścia oraz voucher na usługi promocyjne w lokalnych mediach. 

Zgodnie z regulaminem, ogłoszenie wyników konkursu wraz z wręczeniem nagrody 

odbędzie się do 15 listopada. 19 października w Klubie Stara Remiza przy Łęgskiej 

odbyło się II Ogólnopolskie Forum Komitetów Rewitalizacji, w którym wzięło udział 

blisko 40 osób z miast prowadzących procesy rewitalizacyjne: Warszawy, Stargardu, 

Torunia, Leszna, Gdyni, Łodzi, Starogardu Gdańskiego, Kalisza oraz Włocławka. 

Wśród poruszonych tematów znalazły się takie zagadnienia, jak m.in. dotacje do 

remontów w Specjalnej Strefie Rewitalizacji, prowadzenie przez Komitet Rewitalizacji 

komunikacji społecznej i wymiany informacji z lokalną społecznością oraz panel 

dyskusyjny poświęcony roli Komitetu Rewitalizacji na poszczególnych etapach 

realizacji Gminnego Programu Rewitalizacji. W drugiej części forum goście z całej 

Polski wzięli udział w spacerze badawczym po obszarze rewitalizacji. Z okazji Dnia 

Edukacji Narodowej 11 października w Zespole Szkół Chemicznych odbyła się 

uroczystość wręczenia nauczycielom włocławskich szkół i placówek Nagród 

Prezydenta Miasta Włocławek, a pracownikom administracyjno – obsługowym 

wyróżnień. Za szczególne osiągnięcia w pracy dydaktyczno – wychowawczej 

uhonorowanych zostało 74 nauczycieli, natomiast za wyróżniającą i długoletnią pracę 

na rzecz szkół i placówek wyróżnienie otrzymało 21 pracowników 

niepedagogicznych. Ponadto statuetką „Ambasadora Szkolnictwa Zawodowego” 

nagrodzono 8 pracodawców - właścicieli firm współpracujących ze szkołami 

zawodowymi. Od dnia 15 października trwa nabór wniosków o zawarcie umowy 

najmu na mieszkania, które powstaną przy ul. Celulozowej, w ramach pomocy 

państwa w ponoszeniu wydatków mieszkaniowych w pierwszych latach najmu 

mieszkania. Nabór wniosków będzie trwał do dnia 31 marca 2020 r. Do 24 

października wpłynęły 104 wnioski od zainteresowanych. 

Trwa realizacja szczepień przeciwko grypie sezonowej dla osób powyżej 65 roku 

życia. Do tej pory zaszczepiło się prawie 90% przewidzianych programem seniorów. 

Koszt realizacji tegorocznej edycji programu to ponad 100 tysięcy złotych. 

Włocławscy seniorzy wciąż mogą również skorzystać ze szczepień przeciwko 

pneumokokom. Do tej pory z tych szczepień skorzystała mniej więcej połowa osób 

objętych programem. Koszt programu to 22,5 tysiąca złotych. Od 7 października do 9 

października przedstawiciele naszego samorządu uczestniczyli w Międzynarodowych 

Targach Inwestycji i Nieruchomości Expo Real 2019 w Monachium w ramach 

projektu „Invest in Bit CITY 2. Promocja potencjału gospodarczego oraz promocja 
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atrakcyjności inwestycyjnej miast prezydenckich województwa kujawsko- 

pomorskiego”.  

Prezydent Miasta poinformował, że znana jest lista zwycięskich propozycji 

tegorocznej edycji Włocławskiego Budżetu Obywatelskiego. Odnotowano rekordową 

frekwencję – w tym roku na propozycje oddanych zostało ponad 20 tysięcy głosów. A 

zadania, które w ramach Budżetu Obywatelskiego będą zrealizowane w przyszłym 

roku to: siłownia plenerowa z placem rekreacyjnym przy SP nr 14, Sport i rekreacja 

projekt „Zdrowe Zazamcze”, Stop komarom i meszkom. Budki lęgowe dla ptaków 

owadożernych, plac zabaw i siłownia w Michelinie, budowa boiska wielofunkcyjnego 

przy II Liceum Ogólnokształcącym oraz rozbudowa integracyjnego placu zabaw przy 

PP nr 9 z infrastrukturą.  

W dyskusji nad przedstawioną informacją wzięli udział: 

• radny Janusz Dębczyński 

• radny Krzysztof Kowalski 

• radny Józef Mazierski, 

• radna Mariola Gawłowska, 

• Prezydent Miasta Marek Wojtkowski 

Ad. 3 

Informacja Prezydenta Miasta Włocławek na temat złożonych oświadczeń o stanie 
majątkowym. 

W imieniu Prezydenta Miasta informację na temat złożonych oświadczeń o stanie 

majątkowym przedstawiła Pani Wiesława Konopczyńska Sekretarz Miasta. 

Ad. 4 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Włocławek na temat złożonych 
oświadczeń o stanie majątkowym. 

Przedmiotową informację przedstawił Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław 

Wawrzonkoski. 

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 5 

Stanowisko Rady Miasta Włocławek w sprawie konieczności zrekompensowania 
samorządowi utraty części dochodów wynikającej ze zmiany przepisów 
podatkowych. 

Wprowadzenie do przedmiotowego zagadnienia dokonała radna Pani Ewa 

Szczepańska, która w imieniu Klubu radnych SLD oraz KO odczytała stanowisko w 

powyższej sprawie o następującej treści: 

Stanowisko Rady Miasta Włocławek 
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w sprawie konieczności zrekompensowania samorządowi utraty części dochodów 

wynikającej ze zmiany przepisów podatkowych 

 

Działając w imieniu mieszkańców naszego miasta, zwracamy się do Rządu 

Rzeczypospolitej Polskiej o podjęcie pilnej decyzji zrekompensowania naszemu 

miastu, utraty środków finansowych spowodowanej zmianami w ustawie o podatku 

dochodowym od osób fizycznych.  

Rozumiemy i popieramy wszelkie zmiany, które służą obywatelom, jednak nie 

jesteśmy  

w stanie uzupełnić powstałego ubytku finansowego innymi dochodami. 

Wprowadzenie tzw. PITu zerowego dla osób do 26 roku życia, zmniejszenie PIT-u z 

18% na 17%, sprawia, że nasz budżet samorządowy zostanie uszczuplony już w 

bieżącym roku o ok. 3 500 000 złotych. Brak rekompensaty ze strony rządu postawi 

nasz samorząd w bardzo trudnej sytuacji finansowej, biorąc pod uwagę zwiększające 

się wydatki, które ponosimy na inwestycje, remonty i działalność bieżącą. 

Nadmienić trzeba, iż tegoroczna subwencja oświatowa na podwyżki dla nauczycieli 

wyniosła 3 100 000 złotych, w związku z czym samorząd musiał dołożyć z własnych 

środków prawie 6 000 000 złotych. 

Brak rekompensaty utraconych wpływów z podatku PIT spowoduje znaczną utratę 

naszych możliwości kredytowych, czego skutkiem będzie ograniczenie lub nawet 

zaprzestanie budowy mieszkań, dróg, placówek oświatowych oraz prowadzenia 

działań na rzecz zdrowia naszych mieszkańców. 

Dodatkową trudność, często wręcz niemożność, sprawiać będzie wykorzystanie 

środków unijnych, z uwagi na fakt, że utracimy zdolność pokrycia wymaganego 

wkładu własnego. 

Pragniemy zauważyć, że reformy systemowe - oczekiwane i potrzebne Polsce - nie 

powinny mieć tak katastrofalnego wpływu na kondycję samorządów i lokalnych 

społeczności, zwłaszcza gdy postępuje i wzrost cen rynkowych: energii elektrycznej, 

paliw oraz żywności.  

Zrozumiałe społecznie oczekiwanie podnoszenia poziomu wynagrodzeń - jak 

najbardziej zasadne – z drugiej strony ma wpływ na pogorszenie kondycji budżetowej 

samorządów, a bez rekompensaty rządowej wyrównanie strat nie jest możliwe. 

Miasto Włocławek jako jedno z pięciu największych miasta województwa kujawsko-

pomorskiego, liczące ponad sto tysięcy mieszkańców, ośrodek życia i pracy, nie 

może sobie pozwolić na zahamowanie rozwoju, zrezygnowanie z inwestycji oraz 

jakości życia mieszkańców. 

W pełni popierając i identyfikując się ze stanowiskiem Prezydentów Miast 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego wnosimy o wdrożenie procedur 

rekompensujących utracone przez Miasto Włocławek środki finansowe poprzez 

przekazanie równoważnych subwencji, zwiększenie udziałów w podatku PIT lub 

wprowadzenie udziałów samorządu w podatku VAT. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Janusz Dębczyński, 
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• radny Stanisław Wawrzonkoski 

Głosowano w sprawie: 

Stanowiska Rady Miasta Włocławek w sprawie konieczności zrekompensowania 

samorządowi utraty części dochodów wynikającej ze zmiany przepisów podatkowych 

- z uwzględnieniem wykreślenia z tekstu słów - „lub nawet zaprzestanie”, jako zbyt 

daleko idących, zgodnie z sugestią Przewodniczący Rady Miasta. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Ad. 6 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 
2019 rok wraz z autopoprawką. 

 

Ad. 7 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2019-2030 wraz z autopoprawką. 

Wprowadzenia do obydwu zagadnień finansowych związanych z budżetem miasta 

oraz wieloletnią prognozą finansową uwzględniając jednocześnie wniesione 

autopoprawki do przedłożonych uchwał dokonała Pani Honorata Baranowska 

Skarbnik Miasta. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji, która rozpatrywała ww. zagadnienia. 
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Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2019 rok wraz z autopoprawką rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Także uchwałę zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2019-2030 wraz z autopoprawką rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie 

przedstawiła również Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekty procedowanych uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2019 rok wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Buława, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (2) 
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Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta rozpoczął procedurę głosowania kolejnej 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2019-2030 wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Buława, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 
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Ad. 8 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2019 roku oraz o 
kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 2019 roku. 

Z uwagi na fakt, iż Informacja o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2019 

roku oraz o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 2019 

roku została szczegółowo omówiona przez Skarbnika Miasta na posiedzeniach 

komisji stałych Rady Miasta, podczas obrad sesyjnych została przedstawiona opinia 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy na temat ww. zagadnienia, którą 

zaprezentowała Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta. 

Uchwała Nr 8/I/2019 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Bydgoszczy z dnia 05 września 2019r. wyrażająca opinię o informacji o przebiegu 

wykonania budżetu miasta Włocławek za pierwsze półrocze 2019 roku stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji, które rozpatrywały ww. zagadnienie. 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska, 

Pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej przedstawił Przewodniczący Komisji radny 

Jacek Buława, 

Pozytywną opinię Komisji Kultury i Sportu przedstawił Przewodniczący Komisji radny 

Janusz Ziółkowski, 

Pozytywną opinię Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska, 

Pozytywną opinię Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska przedstawił 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal, 

Pozytywną opinię Komisji Edukacji przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna 

Wanda Muszalik, 

Pozytywną opinię Komisji Rewitalizacji przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna 

Agnieszka Jura – Walczak, 

Pozytywną opinię Komisji Porządku Prawnego i Publicznego przedstawiła 

Wiceprzewodnicząca Komisji radna Mariola Gawłowska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję w przedmiocie rozpatrywanego zagadnienia. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Józef Mazierski 

• Skarbnik Miasta Honorata Baranowska 

 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie przedłożoną Informację. 
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Głosowano w sprawie: 

Informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2019 roku oraz o 

kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 2019 roku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr 

Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (2) 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania Informacja o przebiegu wykonania 

budżetu za I półrocze 2019 roku oraz o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej za I półrocze 2019 roku została przyjęta przez Radę Miasta w 

przedłożonym brzmieniu. 

Przewodniczący Rady Miasta wyjaśnił, iż ww. Informacja została włączona do 

porządku obrad XV sesji, ponieważ była ujęta w planie pracy Rady Miasta na rok 

2019, nie ma natomiast wymogu wynikającego z przepisów prawa do procedowania 

tego zagadnienia podczas obrad sesyjnych. 
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Ad. 9 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego w 
Miejskim Przedsiębiorstwie Komunikacyjnym spółka z o.o. we Włocławku. 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonała Pani Kamila Słomczewska Dyrektor 

Biura Nadzoru Właścicielskiego i Przekształceń. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego w 

Miejskim Przedsiębiorstwie Komunikacyjnym spółka z o.o. we Włocławku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Joanna Hofman-Kupisz, Katarzyna Zarębska 

NIEOBECNI (2) 
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Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 10 

Uchwała w sprawie przyjęcia ewaluacji Strategii rozwoju miasta Włocławek 2020+ w 
połowie okresu jej obowiązywania od roku 2014 do roku 2017 wraz z uzupełnieniem 
o rok 2018. 

Zagadnienia zawarte w procedowanej uchwale omówiła Pani Daria Figurska Dyrektor 

Wydziału Rozwoju Miasta. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Józef Mazierski 

• radny Zbigniew Lewandowski 

• radny Krzysztof Grządziel 

• Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki 

 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia ewaluacji Strategii rozwoju miasta Włocławek 2020+ w 

połowie okresu jej obowiązywania od roku 2014 do roku 2017 wraz z uzupełnieniem 

o rok 2018.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (2) 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 15 minutową przerwę w obradach. 

 

Przerwa w obradach XV sesji Rady Miata 

 

Wznowienie obrad po przerwie. 

 

Ad. 11 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości opłat za korzystanie z miejskich 
obiektów i urządzeń sportowo-rekreacyjnych użyteczności publicznej pozostających 
w trwałym zarządzie Ośrodka Sportu i Rekreacji we Włocławku. 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawił Pan Łukasz Pszczółkowski Dyrektor 

Wydziału Sportu i Turystyki. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Kultury i Sportu. 

Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta Przewodniczący Komisji radny 

Janusz Ziółkowski. 
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Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości opłat za korzystanie z miejskich 

obiektów i urządzeń sportowo-rekreacyjnych użyteczności publicznej pozostających 

w trwałym zarządzie Ośrodka Sportu i Rekreacji we Włocławku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Mariola Gawłowska, Krystian Łuczak, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 12 

Uchwała w sprawie nadania nazwy rondu imieniem Bartłomieja Kołodzieja. 

Wprowadzenia do procedowanego zagadnienia dokonała Pani Domicela 

Kopaczewska Zastępca Prezydenta Miasta. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 
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Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Kultury i Sportu. 

Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta Przewodniczący Komisji radny 

Janusz Ziółkowski. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Janusz Dębczyński 

 

Wobec braku innych zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie nadania nazwy rondu imieniem Bartłomieja Kołodzieja. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

PRZECIW (1) 

Krzysztof Grządziel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Joanna Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Małgorzata Szymańska, Stanisław 

Wawrzonkoski 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 13 

Uchwała w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia międzygminnego 
dotyczącego współdziałania Gminy Miasto Włocławek i Gminy Włocławek, 
wchodzących w skład aglomeracji Włocławek przy realizacji zadania polegającego na 
wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji. 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonał Pan Mirosław Walicki Dyrektor Wydziału 

Gospodarki Komunalnej.  

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia międzygminnego 

dotyczącego współdziałania Gminy Miasto Włocławek i Gminy Włocławek, 

wchodzących w skład aglomeracji Włocławek przy realizacji zadania polegającego na 

wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta 
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Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 14 

Uchwała w sprawie zmiany granic Miasta Włocławek. 

Wprowadzenia do procedowanego zagadnienia dokonała Pan Krzysztof Kukucki 

Zastępca Prezydenta Miasta. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji nad ww. zagadnieniem Przewodniczący 

Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie zmiany granic Miasta Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta 
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Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 15 

Uchwała w sprawie przyjęcia Programu wspierania rodziny i rozwoju pieczy 
zastępczej w Gminie Miasto Włocławek na lata 2019-2021. 

Przedmiotowy projekt uchwały omówił Pan Piotr Grudziński Dyrektor Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny 

i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji nad ww. zagadnieniem Przewodniczący 

Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia Programu wspierania rodziny i rozwoju pieczy 

zastępczej w Gminie Miasto Włocławek na lata 2019-2021.  

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 
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Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 16 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na 
realizację w 2019 roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych. 

Zagadnienie omówił Pan Piotr Grudziński Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Rodzinie we Włocławku. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny 

i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji nad ww. zagadnieniem Przewodniczący 

Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na 

realizację w 2019 roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (23) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 17 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć niektórych nauczycieli, zasad zaliczania do wymiaru godzin 
poszczególnych zajęć w kształceniu zaocznym oraz określenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli realizujących w ramach 
stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym 
obowiązkowym wymiarze godzin wraz z autopoprawką. 

Wprowadzenia do przedłożonego projektu uchwały wraz z wniesioną autopoprawką 

dokonała Pani Agnieszka Białopiotrowicz Dyrektor Wydziału Edukacji. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji. Opinię 

w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji radna Wanda 

Muszalik. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji nad ww. zagadnieniem Przewodniczący 

Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć niektórych nauczycieli, zasad zaliczania do wymiaru godzin 

poszczególnych zajęć w kształceniu zaocznym oraz określenia tygodniowego 
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obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli realizujących w ramach 

stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym 

obowiązkowym wymiarze godzin wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 18 

Uchwała w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego we Włocławku na 
kadencję 2020-2023. 

 

Ad. 19 

Uchwała w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego we Włocławku na 
kadencję 2020-2023. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że zgodnie z art. 160 § 1 ustawy – 

Prawo o ustroju sądów powszechnych, ławników do sądów okręgowych oraz 

rejonowych wybierają rady gmin, których obszar objęty jest właściwością tych sądów 

w głosowaniu tajnym. 

Przed przystąpieniem do wyborów Rada Miasta Włocławek powołała zespół ds. 

opiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych na kadencję 2020-

2023, którego zadaniem było przedstawienie opinii o zgłoszonych kandydatach w 

zakresie spełniania przez nich wymogów określonych w ustawie. 

Mając na uwadze wystąpienia Prezesów Sądów, na kadencję 2020- 2023 Rada 

Miasta Włocławek winna dokonać wyboru łącznie 40 ławników, spośród osób 
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spełniających wymogi ustawy, w tym 30 ławników, do Sądu Okręgowego, 2 do Sądu 

Okręgowego – do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy i ubezpieczeń 

społecznych oraz do Sądu Rejonowego - 4 ławników do III Wydziału Rodzinnego i 

Nieletnich oraz 4 ławników do IV Wydziału Pracy i Ubezpieczeń Społecznych.  

Następnie Przewodnicząca Zespołu ds. opiniowania kandydatów na ławników radna 

Katarzyna Zarębska przedstawiła Radzie Miasta opinię Zespołu o zgłoszonych 

kandydatach stwierdzając, iż wszyscy kandydaci spełniają materialno-prawne 

przesłanki określone w art. 158§ 1 pkt 2 ustawy o ustroju sądów powszechnych. 

Ponadto Przewodnicząca Zespołu Pani Katarzyna Zarębska poinformowała, że 

wszystkie zgłoszenia dokonane były w ustawowym terminie przez uprawnione do 

tego podmioty. Do zgłoszeń dołączono wymagane prawem załączniki określone w 

art. 162§ 2, 3 i 4 ustawy o ustroju sądów powszechnych. W związku z faktem, iż 

wszystkie zgłoszenia spełniały wymogi formalne, podlegały one dalszej ocenie pod 

względem spełnienia przesłanek materialno-prawnych wymienionych w art. 158 i 159 

ustawy o ustroju sądów powszechnych. Wobec zgłoszonych kandydatów zasięgnięto 

opinii od Komendanta Wojewódzkiego Policji. Podział zgłoszonych kandydatów 

przedstawia się następująco: 

• do Sądu Rejonowego we Włocławku dokonano 5 zgłoszeń, 

• do Sądu Rejonowego Wydziału Pracy i Ubezpieczeń społecznych dokonano 7 

zgłoszeń, 

• do Sądu Okręgowego we Włocławku dokonano 51 zgłoszeń, 

• do Sądu Okręgowego Wydziału Pracy i Ubezpieczeń Społecznych dokonano 

2 zgłoszeń. 

 Łącznie 65 kandydatów posiada obywatelstwo polskie i korzysta z pełni praw 

cywilnych i obywatelskich, jest nieskazitelnego charakteru, ukończyło 30 lat życia, a 

nie przekroczyło 70 lat, jest zatrudnionych, bądź prowadzi działalność gospodarczą 

lub mieszka w miejscu kandydowania co najmniej od roku, jest zdolnych ze względu 

na stan zdrowia do pełnienia obowiązków ławnika, posiada wykształcenie co 

najmniej średnie. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego we Włocławku na 

kadencję 2020-2023 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Porządku 

Prawnego i Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Wiceprzewodnicząca Komisji radna Mariola Gawłowska. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego we Włocławku na 

kadencję 2020-2023 także rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Porządku Prawnego i Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Wiceprzewodnicząca Komisji radna Mariola Gawłowska. 
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Przewodniczący Rady Miasta wyjaśnił, że w związku z faktem, iż wybory ławników 

odbywają się w głosowaniu tajnym, należy wyłonić spośród radnych komisję 

skrutacyjną. Zatem poprosił o zgłaszanie kandydatur informując, że zgłoszone osoby 

muszą wyrazić zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• radna Ewa Szczepańska zgłosiła do pracy w Komisji Skrutacyjnej kandydaturę 

radnej Małgorzaty Szymańskiej, 

• radny Piotr Kowal zgłosił do pracy w Komisji Skrutacyjnej kandydaturę radnej 

Wandy Muszalik, 

• radny Janusz Dębczyński zgłosił do pracy w Komisji Skrutacyjnej kandydaturę 

radnego Krzysztofa Kowalskiego. 

Wszyscy zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie i udział w pracach 

komisji  

Głosowano w sprawie: 

powołania komisji skrutacyjnej w składzie: radna Małgorzata Szymańska, radna 

Wanda Muszalik, radny Krzysztof Kowalski.  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 
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W następnej kolejności procedowania Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 10 

minutową przerwę w obradach na ukonstytuowanie się komisji, opracowanie 

regulaminu głosowania oraz przygotowanie kart do głosowania. 

Przerwa w obradach XV sesji Rady Miasta 

Wznowienie obrad sesyjnych po przerwie 

Wznawiając obrady po przerwie Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się do 

Przewodniczącej komisji skrutacyjnej o przedstawienie regulaminu głosowania. 

Przewodnicząca komisji skrutacyjnej radna Wanda Muszalik przedstawiła regulamin 

komisji skrutacyjnej. 

Po przedstawieniu regulaminu Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie przedłożony regulamin. 

Głosowano w sprawie: 

regulaminu głosowania w wyborach ławników.  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 
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Po przyjęciu regulaminu przez Radę Miasta, Komisja skrutacyjna rozdała radnym 

karty do głosowania celem dokonania aktu głosowania. 

 

Po akcie głosowania Przewodniczący Rady Miasta ogłosił przerwę w obradach 

sesyjnych niezbędną do policzenia głosów i sporządzenia protokołu głosowania 

przez komisję skrutacyjną. 

Przerwa w obradach XV sesji Rady Miasta 

Wznowienie obrad sesyjnych po przerwie. 

Wznawiając obrady po przerwie Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się do 

Przewodniczącej komisji skrutacyjnej radnej Wandy Muszalik o odczytanie wyników 

głosowania wyborów na ławników. 

Wobec powyższego głos zabrała Przewodnicząca komisji skrutacyjnej radna Wanda 

Muszalik, która odczytała protokół sporządzony i podpisany przez członków komisji, 

prezentując jednocześnie liczbę głosów otrzymanych przez poszczególnych 

kandydatów na ławników, jak również osoby, które w wyniku przeprowadzonego 

głosowania zostały wybrane na ławników do poszczególnych sądów. 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta rozpoczął głosowanie projektów uchwał, 

zgodnie z przedstawionymi wynikami wyborów. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego we Włocławku na 

kadencję 2020-2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (6) 
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Jacek Buława, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Elżbieta 

Rutkowska, Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w rezultacie 

dokonanego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego we Włocławku na 

kadencję 2020-2023.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (6) 

Jacek Buława, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Elżbieta 

Rutkowska, Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w rezultacie 

dokonanego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

Materiały dotyczące wyborów ławników takie jak: regulamin głosowania na ławników, 

karty głosowania oraz protokół komisji skrutacyjnej powołanej w trakcie XV sesji 

Rady Miasta Włocławek w celu przeprowadzenia wyborów do Sądu Rejonowego – III 
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Wydziału Rodzinnego i Nieletnich we Włocławku, Sądu Rejonowego – Wydziału 

Pracy i Ubezpieczeń Społecznych we Włocławku, Sądu Okręgowego we Włocławku 

oraz Sadu Okręgowego – Wydziału Pracy i Ubezpieczeń Społecznych we Włocławku 

stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  

Ponadto lista osób które w drodze wyboru zostały wybrane do pełnienia funkcji 

ławnika będzie opublikowana na stronie internetowej Urzędu Miasta Włocławek w 

Biuletynie Informacji Publicznej w zakładce Wybory Ławników. 

Ad. 20 

Uchwała w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków na terenie Miasta Włocławek. 
 

Przewodniczący Rady Miasta wyjaśnił, że Uchwałą Nr XIII/136/2019 z dnia 27 

sierpnia 2019r. Rada Miasta Włocławek przyjęła projekt regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasto Włocławek w celu 

przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. Projekt ten Prezydent 

Miasta Włocławek przekazał pismem z dnia 30 sierpnia 2019 r. do zaopiniowania 

Dyrektorowi Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej Państwowego 

Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie z siedzibą w Warszawie. 

Postanowieniem z dnia 17 września 2019 r. Dyrektor Regionalnego Zarządu 

Gospodarki Wodnej w Warszawie pozytywnie zaopiniował przedłożony projekt 

regulaminu. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Miasta Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Janusz Dębczyński, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (8) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, 

Jarosław Hupało, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 21 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.G. na działalność Prezydenta Miasta 
Włocławek. 
 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Przewodniczący Komisji radny Piotr 

Zwoliński, który przedstawił Radzie Miasta stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji wypracowane w przedmiotowej sprawie. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję w przedmiocie rozpatrywanego zagadnienia. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.G. na działalność Prezydenta Miasta 

Włocławek.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 7, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Janusz Dębczyński, Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (7) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, 

Jarosław Hupało, Elżbieta Rutkowska, Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 22 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pani M.O. na działalność Dyrektora 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku oraz w sprawie przekazania 
skargi. 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonał Przewodniczący Komisji radny Piotr 

Zwoliński, który przedstawił Radzie Miasta stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji wypracowane w przedmiotowej sprawie. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję w przedmiocie rozpatrywanego zagadnienia. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani M.O. na działalność Dyrektora 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku oraz w sprawie przekazania 

skargi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 7, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Janusz Dębczyński, Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (7) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, 

Jarosław Hupało, Elżbieta Rutkowska, Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

 

Ad. 23 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
 

W tym punkcie porządku obrad głos zabrali: 

 

• radny Stanisław Krzemieniewski, 

• radny Janusz Dębczyński, 

• radny Krzysztof Kowalski, 

• radna Agnieszka Jura – Walczak, 

• radny Jarosłąw Hupało. 
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Ad. 24 

Informacje i komunikaty. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. 25 

Zakończenie obrad. 
 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta radny 

Stanisław Wawrzonkoski zakończył obrady XV sesji Rady Miasta Włocławek, które 

odbyły się w dniu 29 października 2019 roku. 

Przewodniczący Rada Miasta Włocławek  Radny Stanisław Wawrzonkoski 

 

 

 

 

 


